
Møtereferat
FAU
Sund Ungdomskule

Dato: 16.11.22
Møteleder: J. Håkonsund
Referent: Gro Spilde

Representant Vara
8A Cecilie R. Olsen X Helena V. Johnsen
8B Silje-Margrethe T.Austevoll Hanne Hansen
8C Anette Hammersland X May Helen Hammersland
8D Camilla Brodahl X Elin Bjerkehagen
8E Elin Øvretveit X Renate Ågotnes
9A Silje Drange Hesvik X Kjersti Golten
9B Silje Eikeseth X Anette Aspevik
9C Charlotte Linge X Henriette Høyland
9D Jimmy Kennet Håkonsund X Ann-Kristin Øistad-Håkonsund
10A Gro Spilde X Inger Marie V.Jakobsen
10B Sissel Skaar X Kari Kleppe Kilen
10C Anne Julie Gullaksen X Åshild R. Hammersland
10D Rune Erichsen X Charlotte Tveit Hansen Kausland

Rekt. Anne Hufthammer X
Rådg

1. Godkjenning av innkalling og saksliste

Innkalling og saksliste godkjent

2. Godkjenning av møtereferat 29.09.22

Møtereferat frå 29.09.22 godkjent

3. Orientering frå SU -møte

● Elevrådet ynskjer betre uteområde med benker, ballbinge,

oppgradering av utstyrsbod, skuleball, premiar til kahoot

● plassmangel til neste skuleår både elevar og lærarar

● helsesjukepleier er ikkje tilgjengeleg for drop-in

● skuletur 10.trinn; må vente på budsjettvedtak i kommunestyre

● FAU-leiar blir med på befaring av romsituasjon saman med

rektor og representantar frå drift og oppvekst

4. Evt «nytt» frå rektor

● Danning og utdanning; felles reglar på tvers av trinna,

elevmedverknad og praktisk undervisning kan føre til meir

motivasjon



● Skuffande resultat frå nasjonale prøver i haust; ligg under

gjennomsnitt på landsbasis

● Skulevegring; ca. 100 elevar fordelt på dei fire ungdomsskulane i

kommunen. Tiltak hos SUS:

○ “brua” - eige rom med pultar og sofa. Litt tid i klasserom

og moglegheit for å trekke seg litt vekk.

○ digital undervisning

○ god kontakt med trygg vaksen på skulen

○ kommunedirektør har bemidling med i budsjettet

● Rektor ynskjer at det jobbast vidare med

helsesjukepleiar-problemet.

● Skuletur 10.trinn; budsjettforslag er 1-2 lokale overnattinger

knytta til 2.verdskrig i mars måned.

● Temperatur; min/max 20 gr. C i klasseromma. Ekstra varme der

det er elevar med spesielle behov.

● NRK-serien Rykter; elevrådet får kjøpe noko til statist-elevane

for kr. 25.000. Dette må fakturerast vidare til produksjonen.

● Juleball; 8.desember 19.00-23.30. FAU bidreg med vaktar og

elevrådet tar opptelling på kven som treng skyss(evt. bestille

buss heim).

5. Utomhusareala

● Rektor vil bruke arkitekt på å lage ein plan over korleis uteareale

best kan utnyttast.

● Elin Øvretveit sjekker pris på benker som elevar ved Sotra VGS

kan lage på bestilling.

● Anne Gullaksen sjekkar opp i moglege fond og stiftingar ein kan

søkje på når det gjeld dette.

● Her må det spelast inn i kommunen at SUS ligg som eit

lokalsenter i samfunnsplanen, og bør oppgraderast.

6. Helsesykepleiar

● Mangel på moglegheit for drop-in er problematisk for elevane.

● Målet i kommunen vart lova til 70-80% stilling; idag er det ca.

40%(i tillegg er det 10% lege tilstades).

● Lærarar treng støtte til å hjelpe elevar med blant anna

skulevegring eller som er i sorg og krisar.

● FAU-leiar føl opp med eit oppfølgingsbrev til brev mottatt i mai

2022, og etterkvart eit lesarinnlegg til Vest Nytt.



7. Romsituasjonen

● Skulen har nokre rom som skrik etter oppgradering; kunst og

handverk(som er mykje brukt), gymsal, skulekjøken treng to nye

arbeidsstasjonar(60.000 kr i budsjett)

● Det er få grupperom.

● Dårleg plass inne i friminutta; stor elevmasse fører til knuffing

og hærverk.

● Dei tilsette vil etterkvart få mindre plass på arbeidsarela.

● Ein ekstra skuleklasse 2023-24 gjer at skulen må ta i bruk

musikkrom som klasserom.

● FAU-leiar skriv brev til oppvekstavdeling i kommunen for å rette

merksemda på mangelen på rom. Rektor supplerar med fakta

og bilete.

8. Eventuelt

● Juleball; klassekontaktar sett opp vaktlister - 4 vaktar frå kvart

trinn - overlapping i vaktskifte(frå 18.00 - 00.00).

● 10 B misfornøyd med manglande oppfølging og informasjon,

men dette ser ut til å ordne seg no.

Neste møte er 25. februar

Referent: Gro Spilde


